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《信心汉语2》

内容概要

《信心汉语2:生活篇》以英国外交部语言培训中心的外交人员内部培训课程为基础，由英国外交部语
言培训中心与南京师范大学国际文化教育学院的资深汉语教师共同倾力打造而成。“生活篇”是专门
为学习过第一册或水平相当的学习者量身定做的。它可以作为大学、中学、语言培训机构的教材，还
可供自学者使用。“生活篇”旨在提高学习者在中国生活所需的汉语听说技巧。为吸引学习者充分融
入到学习过程中，《信心汉语2:生活篇》所选语料生动、地道，内容涵盖从“做客”、“购物”、“
乘车”到“租房”、“订票”等多种与日常交际生活紧密相关的话题及情景。
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《信心汉语2》

书籍目录

Introduction1 How are you doing?2 Come to my home if you are free3 I left my bag in the taxi4 Photo taking is not
allowed inside the museum5 Don't forget to send me a text message6 Could you please drive faster?7 It's very
unreasonable8 What kind of gift do you think is suitable?9 There is a pub on the ground floor10 I really want to go
there again11 Of course, I'll go12 We have IC cards and IP cardsRevision 113 I can't believe your Chinese is so
good now14 Don't worry15 I'm sorry to keep you waiting so long16 You've done a good job17 She will come18
Do you agree?19 No problem20 Please tell her21 I'm afraid he hasn't got time22 That's not correct23 Can I change
it to next Friday?24 1 regret it, too25 I think it is better to cut it a bit shorterRevision 2Transcript for Listening
Practice

Page 3



《信心汉语2》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com

Page 4


